

SUBSIDIES

NOTIFICATIONS REQUIRED BY ARTICLE XVI AND  
BY THE DECISION OF THE CONTRACTING  
PARTIES OF 2 MARCH, 1950

By the Decision of 2 March 1950 contracting parties were asked to submit notifications of subsidization measures in accordance with the requirements of Article XVI. Such notifications are due not later than 1 August 1950.

The only notification thus far received is that of the Government of the United States which has been distributed in GATT/CP/58/Add.1 .

By letter dated 22 May, the Government of Southern Rhodesia has advised that "Southern Rhodesia does not at present grant or maintain any subsidy which, in terms of Article XVI, operates directly or indirectly either to increase exports or to reduce imports".

SUBVENTIONS

NOTIFICATIONS REQUISES AUX TERMES DE L'ARTICLE XVI  
ET DE LA DECISION DES PARTIES CONTRACTANTES  
EN DATE DU 2 MARS 1950

Par la Décision du 2 mars 1950, les parties contractantes ont été requises, conformément aux dispositions de l'article XVI, de notifier toutes mesures de subvention qu'elles appliquent. Ces renseignements doivent être fournis le 1er août 1950 au plus tard.

La seule notification qui ait été reçue jusqu'ici est celle du Gouvernement des Etats-Unis distribuée sous la cote GATT/CP/58/Add.1 .

Le Gouvernement de la Rhodésie du Sud, dans une lettre datée du 22 mai, a fait savoir que "la Rhodésie du Sud, actuellement, n'accorde ni ne maintient aucune mesure de subvention qui, aux termes de l'article XVI, ait pour effet, directement ou indirectement, d'accroître les exportations ou de réduire les importations.